
Protokół VII sesji 
Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

z dnia 22.10.2024 r. 
~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~ 

 
w sali w konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Szczawnie-Zdroju 

(pok. 27, II piętro) 
 

Godzina rozpoczęcia obrad - 9:30, zakończenia – 11.48 
 
 
Radni nieobecni w trakcie: 
Radna A. Wilk- nieobecna od godz. 9.30 do godz. 9.34, obecna od godz. 

9.35 do końca trwania sesji tj. do godz. 11.48.  
 

Uwaga: 
Zgodnie  ze  znowelizowaną  w  maju  2018  roku   ustawą  o  samorządzie  
gminnym, sesje rad gmin począwszy od kadencji 2018 – 2023 (przedłużoną 
do 30.04.2024 r.) są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk.  
Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej. (Art. 20 
ust. 1b)  
Całość dyskusji oraz poruszane problemy nagrane zostały w wersji 
z obrazem i dźwiękiem – pod adresem:  

https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl/kadencja2024-2029/ 
zakładka Archiwum/VII sesja Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

z dnia 22.10.2024 r. 
 

1. Otwarcie sesji. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju Łukasz Różycki 

otworzył VII sesję Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju oraz powitał 

zaproszonych gości: 

    - Pana Marka Ćmikiewicza Burmistrza Szczawna-Zdroju, 

    - Panią Magdalenę Tarnawską Zastępcę Burmistrza Szczawna-Zdroju, 

 - Panią Bogumiłę Wojtczuk Skarbnika Miasta, 

 - Pana Sławomira Grochalę Sekretarza Miasta, 

 - Pana Marka Żegnałka Mecenasa,  

 - Pana Leonarda Górskiego Starostę Wałbrzyskiego, 

 - Pana Mirosława Lecha Wicestarostę Powiatu Wałbrzyskiego,  

- kierowników oraz pracowników Urzędu, Radnych, Mieszkańców 



Szczawna- Zdroju.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do dyskusji Pana 

Leonarda Górskiego Starostę Wałbrzyskiego oraz Pana Mirosława Lecha 

Wicestarostę Powiatu Wałbrzyskiego. 

W dyskusji udział także wzięli: Burmistrz Szczawna-Zdroju, A. Motyka 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, Mecenas, radny J. Kaczanowski, 

radna A. Wilk, radny A. Sikoń. 

 

Po dyskusji Przewodniczący poinformował, że zawiadomienie o sesji wraz 

z porządkiem obrad zostało dostarczone radnym w terminie zgodnym 

z § 20 ust. 3 Statutu Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój.  

 

Na podstawie listy obecności ustalono, że na stan 15 radnych – 15 

radnych było obecnych. W związku z powyższym oznacza to niezbędne 

quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu. Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Porządek obrad sesji stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zapytał czy są wnioski, które 

radni chcieliby zgłosić. 

 

   Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, 

   że przechodzimy do następnego punktu obrad. 

 

3. Informacja dotycząca analizy oświadczeń majątkowych. 

Informacje dot. analizy oświadczeń majątkowych została załączona 

do aplikacji POSIEDZENIA.PL i stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 



 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do dyskusji. 

   

   Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, 

   że przechodzimy do następnego punktu obrad. 

 

4. Informacja Burmistrza na temat złożonych przez radnych 

wniosków do budżetu na 2025 r.  

Informacja ta została załączona do aplikacji POSIEDZENIA.PL i stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: Burmistrz, radna A. Robak, radny H. Hammer. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przechodzimy 

do następnego punktu obrad. 

 

5. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 24 września 

2024 r. 

   Protokół ten został przesłany wszystkim radnym na adresy e-mailowe. 
     

     Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są uwagi do protokołu z sesji   

    z dnia 24 września 2024 r.  

 
Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem 

protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 24 września 2024 r.  

 
Protokół z sesji Rady Miejskiej z dnia 24 września 2024 r. został przyjęty 

jednogłośnie w głosowaniu: za- 15, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 

0, obecnych podczas głosowania- 15 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przechodzimy do 



następnego punktu obrad. 

 

6. Sprawozdania z pracy Stałych Komisji Rady.  
 
Protokół Komisji Budżetowej i Gospodarki Mieniem z dnia 16.10.2024 r., 

Protokół Komisji Uzdrowiskowej z dnia 16.10.2024 r., protokół Komisji 

Oświaty, Kultury i Sportu z dnia 16.10.2024 r., protokół Komisji 

Rewizyjnej z dnia 17.10.2024 r., protokół Komisji Spraw Obywatelskich 

z dnia 17.10.2024 r., protokół Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 

21.10.2024 r. zostały załączone do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag, Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, 

że przechodzimy do następnego punktu obrad. 

 

7. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności 

w okresie między sesjami.  

Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie 

między sesjami zostało załączone do aplikacji POSIEDZENIA.PL i stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Burmistrz zabrał głos. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przechodzimy do 

następnego punktu obrad. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój.  

Ww. projekt uchwały został załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 
  



   Na prośbę Burmistrza, Skarbnik Miasta przedstawiła przedmiotowy    
  
   projekt uchwały. 

 
   Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój. 

 

Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy    

Szczawno-Zdrój została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 15, 

przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 15 

radnych. 

 

Projekt  uchwały w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej 

   Gminy Szczawno-Zdrój stanowi załącznik nr 6 do niniejszego      

   protokołu, uchwała w  sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej    

   Gminy Szczawno-Zdrój stanowi załącznik nr 6a do niniejszego     

   protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przechodzimy 

   do następnego punktu obrad. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 

2024. 

  Ww. projekt uchwały został załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 
  
  Na prośbę Burmistrza, Skarbnik Miasta przedstawiła przedmiotowy     
 
  projekt uchwały. 
   
  Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 
 
  W dyskusji zabrali głos: radny J. Kaczanowski, Skarbnik Miasta. 
 
  Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem 



  uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024. 

 

  Uchwała w sprawie zmian w  budżecie  gminy  na  rok 2024 r. została    

  podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 15, przeciw-  0, wstrzymało się    

  od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 15 radnych. 

  

     Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024 stanowi    

     załącznik nr 7 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie zmian 

     w budżecie gminy na rok 2024 stanowi załącznik nr 7a do niniejszego    

     protokołu. 

 

     Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przechodzimy 

     do następnego punktu obrad. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości na 2025 rok. 

 

     Ww. projekt uchwały został załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 

 
     Na prośbę Burmistrza, Pracownik Wydziału Finansowego przedstawił    

     przedmiotowy projekt uchwały. 

   
  Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 
 
  W dyskusji zabrali głos: radny H. Hammer, Pracownik Wydziału     

  Finansowego, Skarbnik Miasta, radny J. Kaczanowski, radny A. Sikoń. 

   

  Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem 

  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku 

  od nieruchomości na 2025 rok. 

 

Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od      

nieruchomości na 2025 rok została podjęta większością głosów 



w głosowaniu: za- 11, przeciw-  1, wstrzymało się od głosu- 3, obecnych 

podczas głosowania- 15 radnych. 

 

     Projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości stawek  podatku  od    

     nieruchomości  na  2025  rok  stanowi  załącznik  nr  8  do  niniejszego         

     protokołu, uchwała w sprawie określenia wysokości  stawek podatku  od  

     nieruchomości na 2025  rok  stanowi załącznik nr  8a  do  niniejszego     

     protokołu. 

 

     Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przechodzimy 

     do następnego punktu obrad. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi położonej na 

terenie działek o numerach: 109, 106, 105/2 i 121/3 obręb 

Szczawno-Zdrój nr 1 do kategorii dróg gminnych. 

 

     Ww. projekt uchwały został załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 
 

     Burmistrz Szczawna-Zdroju przedstawił ww. projekt uchwały. 

   
Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem 

uchwały  w sprawie zaliczenia drogi położonej na terenie działek 

o numerach: 109, 106, 105/2 i 121/3 obręb Szczawno-Zdrój 

nr 1 do kategorii dróg gminnych. 

 

Uchwała w sprawie zaliczenia drogi położonej na terenie działek 

o numerach: 109, 106, 105/2 i 121/3 obręb Szczawno-Zdrój nr 1 

do kategorii dróg gminnych została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: 

za- 15, przeciw-  0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas 

głosowania- 15 radnych. 

 

Projekt  uchwały  w sprawie zaliczenia drogi położonej na terenie działek 

o numerach: 109, 106, 105/2 i 121/3 obręb Szczawno-Zdrój nr 1 do 



kategorii dróg gminnych stanowi  załącznik  nr  9  do  niniejszego        

protokołu, uchwała w sprawie określenia wysokości  stawek podatku  

od nieruchomości na 2025  rok  stanowi załącznik nr  9a  do  

niniejszego protokołu. 

 

     Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przechodzimy 

     do następnego punktu obrad. 
 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zawiadomienia Wspólnoty 

Mieszkaniowej przy ul. Kolejowej Nr 13 o nierozpatrzeniu 

w terminie wniosku o wyjaśnienie kwestii w sprawie zapewnienia 

dotyczącego poprawy infrastruktury drogowej oraz infrastruktury 

burzowej przy budynku przy ul. Kolejowej Nr 13, dla ul. Nizinnej, 

która biegnie między budynkiem wspólnoty a stawem w Parku 

Szwedzkim. 

     Ww. projekt został załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 
 

     Przewodniczący    Rady   Miejskiej    odczytał    uzasadnienie   projektu 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

 W dyskusji udział wzięli: Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

      A. Motyka, radny J. Kozłowicz, Burmistrz Szczawna-Zdroju. 

   
Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem 

uchwały  w sprawie zawiadomienia Wspólnoty Mieszkaniowej 

przy ul. Kolejowej Nr 13 o nierozpatrzeniu w terminie wniosku 

o wyjaśnienie kwestii w sprawie zapewnienia dotyczącego 

poprawy infrastruktury drogowej oraz infrastruktury burzowej 

przy budynku przy ul. Kolejowej Nr 13, dla ul. Nizinnej, która 

biegnie między budynkiem wspólnoty a stawem w Parku 

Szwedzkim. 



Ww. uchwała została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 15, 

przeciw-  0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 

15 radnych. 
 

Projekt  uchwały  w sprawie zawiadomienia Wspólnoty Mieszkaniowej 

przy ul. Kolejowej Nr 13 o nierozpatrzeniu w terminie wniosku 

o wyjaśnienie kwestii w sprawie zapewnienia dotyczącego poprawy 

infrastruktury drogowej oraz infrastruktury burzowej przy budynku 

przy ul. Kolejowej Nr 13, dla ul. Nizinnej, która biegnie między 

budynkiem wspólnoty a stawem w Parku Szwedzkim stanowi  załącznik  

nr  10  do  niniejszego protokołu, uchwała w sprawie zawiadomienia 

Wspólnoty Mieszkaniowej przy ul. Kolejowej Nr 13 o nierozpatrzeniu 

w terminie wniosku o wyjaśnienie kwestii w sprawie zapewnienia 

dotyczącego poprawy infrastruktury drogowej oraz infrastruktury 

burzowej przy budynku przy ul. Kolejowej Nr 13, dla ul. Nizinnej, która 

biegnie między budynkiem wspólnoty a stawem w Parku Szwedzkim  

stanowi załącznik nr  10a  do  niniejszego protokołu. 
 

     Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przechodzimy 

     do następnego punktu obrad. 
 

13. Wnioski radnych i udzielanie na nie odpowiedzi.  

 

 Radny J. Kozłowicz zapytał: 

1) o oznakowanie przejścia na stawach na Wzgórzu Gedymina- ze strony 

poza szlakiem nie ma oznakowania o wieży widokowej, radny zgłosił 

brak oznakowania, 

Burmistrz udzielił odpowiedzi, iż Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu 

i Rekreacji w Szczawnie-Zdroju taką informację posiada i ma uzupełnić 

to oznakowanie; 

2) radny zgłosił, że na budynku Urzędu Miejskiego widnieje nieaktualna 

już tablica „STRAŻ MIEJSKA”. 

Burmistrz odpowiedział, że będziemy działać, lecz do tej pory był 



problem z elewacją przy takim usunięciu tablicy; 

3) radny zgłosił, że przy ul. Solickiej 22- 24, nie świecą lampy, 

Burmistrz odpowiedział, że zostanie to zgłoszone. 

4) czy będzie uruchomiona komunikacja miejska na cmentarz w dniach 

31.10.- 01.11. br. 

Burmistrz udzielił odpowiedzi, że wzorem lat ubiegłych komunikacja na 

cmentarz będzie zachowana. 

5) Radny zgłosił, że ścieżka zdrowia na Wzgórzu Gedymina, po opadach 

jest zdewastowana i poprosił o uzupełnienie; 

Burmistrz odpowiedział, że sprawę ścieżki zdrowia zgłoszono do 

ubezpieczyciela. 
 

 Radna E. Piotrowska zgłosiła, że ważne jest bezpieczeństwo 

dzieci i aby zamontować spowalniacz na ul. Westerplatte. 

Burmistrz odpowiedział, że jest tam strefa tempo 30. 

Radna zapytała także o KARTĘ MIESZKAŃCA. 

Burmistrz odpowiedział, że nowa osoba zajmująca się sprawami 

promocji, która będzie zatrudniona, będzie kontynuowała pracę 

w tym zakresie. 
 

 Radny P. Nasiukiewicz zgłosił, że na ul. Spacerowej miały być 

zamontowane elementy spowolnienia w formie gazonów. 

Burmistrz udzielił odpowiedzi, że były dokonane uzgodnienia 

o zamontowaniu znaków przypominających, że jesteśmy w strefie 

zamieszkania. Uzgodniono, że zamontowane zostaną szykany 

w postaci gazonów odpowiednio oznakowanych. Natomiast 

podziały się dwa zdarzenia ze skutkiem śmiertelnym. Był wypadek 

na drodze zupełnie o innych parametrach i lokalizacji, na drodze 

poza terenem zabudowanym, na drodze niedoświetlonej na środku 

lasu, gdzie też tego typu rozwiązanie zastosowano. W związku 

z powyższym odbyło się drugie spotkanie i Policja zasugerowała, 

by nie montować gazonów tylko odpowiednie urządzenia. Takie 

rozwiązanie zostało zaakceptowane. 



Radny też zgłosił, że w Parku Zdrojowym młodzież spożywa     

alkohol w weekendy. Radny zgłosił, że młodzież źle się zachowuje. 

 Radny J. Kaczanowski zapytał czy to urządzenie było 

zamontowane na ul. Prusa. Radny zapytał czy chodzi o to samo 

urządzenie, o którym wspomniano przed chwilą. 

Burmistrz odpowiedział, że to było takie urządzenie, jednak 

w tamtym miejscu nie zdało egzaminu.  

 

 Radna M. Pietkiewicz zapytała o sezon grzewczy i o piece, 

czy mamy jeszcze piece klasy trzeciej? 

Burmistrz odpowiedział, że mogą się jeszcze takie piece zdarzyć. 

Niektórzy Mieszkańcy posiadający piece pozaklasowe korzystają 

też z pieca elektrycznego, czy gazowego. Niektórzy pozostawiali 

sobie takie piece, gdy nie korzystali z naszych środków, 

czy środków zewnętrznych. 

 

 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zgłosił: 

1) budynek przy ul. Ofiar Katynia 4 - jaki sprzęt tam się znajduje, czy 

można ten budynek przeznaczyć na cele zarobkowe dla gminy? 

Burmistrz odpowiedział, że chcielibyśmy ten budynek wyremontować, 

przeznaczyć na apartamenty, którymi kierowałby nasz Miejski 

Ośrodek Sportu i Rekreacji. Szukamy zewnętrznego źródła 

finansowania; 

2) zapytał o skład osobowy Straży Miejskiej w Szczawnie-Zdroju; 

Burmistrz odpowiedział, że jesteśmy po rozstrzygnięciu konkursu 

dotyczącego dwóch stanowisk do Straży Miejskiej oraz odbyło się 

postępowanie związanie z wyłonieniem Komendanta Straży Miejskiej; 

3) poprosił o zgodę na parkowanie dla radnych na czas wykonywania 

obowiązków służbowych; 

Burmistrz odpowiedział, że byłoby to kłopotliwe- wydawanie 

upoważnień dla radnych na czas pełnienia obowiązków służbowych. 

Burmistrz zaprosił radnych na ul. Pocztową. 



 Radny A. Sikoń zgłosił, że deptak stał się „autostradą”, poruszają 

się na deptaku auta, motory, stuningowane auta, radny poprosił 

o zintensyfikowanie straży/ policji w tym rejonie. 

Burmistrz odpowiedział, że każde upoważnienie na wjazd objęty 

znakiem B1, zanim zostanie wydane- jest teraz uważnie 

sprawdzane, analizowane. 

Radny zapytał także o nasz nowy obiekt muzealny- GAZOWNIĘ- 

czy jest oddany do użytku? 

Burmistrz odpowiedział, że nie ma wyposażenia wewnątrz, gablot. 

Szukamy możliwości doposażenia. 

Całość dyskusji dostępna jest na nagraniu audio-wideo. 

Radny wspomniał o planie na budynek i teren po byłym 

Przedszkolu Miejskim w Szczawnie-Zdroju. 

Radny zgłosił prośbę Mieszkańca o interwencję – Mieszkaniec 

zgłosił zły stan podwórka po powodzi. 
 

 Radna A. Pisarska zgłosiła, że wysłała do tut. Urzędu e-maila 

z prośbą o niektóre interwencje. 

Radna poprosiła o usunięcie skoszonej trawy, krzewów 

z żywopłotów, które CEROMA pozostawia- na ul. Topolowej 

i Jesionowej. 
 

 Radna U. Wójcik zgłosiła, że jest duży ruch na ulicy, gdzie radna 

zamieszkuje, zgłosiła także, że samochody przejeżdżają przez 

park. 

Burmistrz odpowiedział, że zrobi wszystko, by takie zachowania 

wyeliminować. 
 

 Radny H. Hammer – zgłosił, że rozpoczął się sezon grzewczy 

i palenie „byle czym”, zapytał czy będą kontrole w sezonie 

grzewczym. 

 

14. Informacje i komunikaty.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że następna sesja Rady 



Miejskiej w Szczawnie-Zdroju odbędzie się w dniu 26.11.2024 r. o godz. 

9.30. 

Burmistrz przedstawił rankingi i wyniki Szczawna-Zdroju: w ramach ilości 

środków inwestycyjnych w poprzedniej kadencji. 

 

15. Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Różycki ogłosił zamknięcie VII sesji 

Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju. 

 

 

 Przebieg sesji został transmitowany oraz zarejestrowany za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk i umieszczony w Internecie pod 

linkiem: https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl. 

 
 Protokół sporządziła:   Protokół sprawdziły:  Sesji przewodniczyli: 

   Maja Rutowska           Agnieszka Pisarska     Łukasz Różycki 

       Adam Motyka         

 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
WYKAZ ZAŁĄCZNIKÓW DO PROTOKOŁU: 

 
 
1. Lista obecności radnych. 
2. Porządek obrad. 
3. Informacje dot. analizy oświadczeń majątkowych. 
4. Informacja Burmistrza na temat złożonych przez radnych wniosków do budżetu na 
    2025 r. 
5. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie między sesjami. 
6.-10a. Projekty uchwał i uchwały. 
11. Link do nagrania obrazu i dźwięku: https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl. 
 
 
 


